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Z A P I S N I K 
  
  

 s 18. sjednice Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza u mandatu 2021.-2025., koja se 
održala u srijedu 20. ožujka 2024. u 18,00 sati u konferencijskoj dvorani Sportske dvorane 
Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor.   
 
Članovi Izvršnog odbora dobili su u materijalima 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice IO-a 
2. Donošenje odluke raspodijeli sredstava JP-a u sportu za 2024. godinu 
3. Donošenje odluke o izvješću revizorske kuće za 2023. godinu 
4. Donošenje odluke o Ugovoru o radu na određeno vrijeme tajnice Saveza 
5. Donošenje odluke o promjeni članova Upravnog odbora Ustanove SOS 
6. Donošenje odluke o obilježavanju 30. obljetnice Saveza 
7. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije 

 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza:  
Darijo Gaća – predsjednik, Mladen Vlahović – član, Domagoj Krnić- član, Krunoslav Znika – član, 
Anita Matijaščić – članica, Luka Čanak – član, Darko Šimunec – potpredsjednik, Franjo Koletić - 
član 
Ostali nazočni: Milan Garašić – član NO-a, Drago Marović – predsjednik NO-a, Goran Grdinić – 
član NO-a 
 
Predsjednik Darijo Gaća pozdravlja sve nazočne i utvrđuje kvorum s 8 prisutnih članova te se 
može započeti sa sjednicom.  
 
Otvara 18. sjednicu Izvršnog odbora SSS-a, utvrđuje da su svi primili Dnevni red s pozivom na 
sjednicu kao i materijale, te daje Dnevni red na usvajanje. 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

 
Ad 1. 

Pod prvom točkom predsjednik govori da su svi primili zapisnik sa 17. sjednice u materijalima, te 
daje isti na usvajanje. Pita ima li primjedaba na zapisnik. Nije ih bilo te ga daje na usvajanje. 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
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Ad 2. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da je Komisija jučer zasjedala preko tri sata te da su 
napravili prijedlog preraspodjele koji je poslan svim članovima IO-a, no da je danas došlo do 
promjene kod stavke nogometnih klubova. Tu preraspodjelu su nogometaši donijeli sami unutar 
sebe, iako Grdinić tvrdi da njih na današnji dan nitko nije kontaktirao oko toga, te da se oni s time 
ne slažu, odnosno HNK Kobre se s time ne slažu. 
Koletić: prema meni niste fer i korektni. Mi smo klub s 3 državna prvaka. Nemamo potporu za 
održavanje ni od Saveza, ni od grada. Naša infrastruktura je sigurno najskuplja u gradu koja služi 
svim građanima. Isto tako, mislim da su zanemareni mali sportovi. Mislim da bi mi ostali, mali, 
trebali dobiti barem trećinu sredstava. No to je samo moj stav. Dignut ću ruku za ovaj plan i neću 
biti protiv, no pokušajte barem misliti o malima. 
Gaća: najveći problem je što smo mi izgubili sredstva održavanja, a grad ih nije preuzeo na sebe,  
te je to manjak od oko 40.000,00 eur koje nitko nije nadoknadio. Malim sportovima su povećana 
sredstva za 4%, no i dalje je malo i toga sam svjestan.  
Marović: ja sam tu oduvijek i znam sve o poslovanju Saveza i mogu reći da se nekima daje svake 
god sve više, a neki ne dobivaju ništa. I to je sramota, ali očito je to tako. 
Odluka je jednoglasno usvojena. 
 

Ad 3. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da se na ovu točku ne donosi odluka, već da je samo 
moramo potvrditi. Revizorska kuća je obavila nadzor, uskladila s knjigovodstvom i sve je u redu.  
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 

Ad 4. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da je izabrana nova tajnica Ksenija Slonje počela s 
radom od 18.3.2024. na određeno vrijeme u trajanju od 4 godine. Neto plaća je 1.500,00 eura. 
Odluka je jednoglasno usvojena. 
 
 

Ad 5. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da su do sada članovi u Ustanovi SOS bili Miro Kelečić 
i Nika Fleiss, a njihovim odlaskom moramo imenovati nove ljude u Upravni odjel SOS-a. Za njihove 
zamjene Predsjednik predlaže sebe i predsjednika KK Samobor Mislava Maroevića. 
Odluka je jednoglasno usvojena. 
 

Ad 6. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da ove godine Savez 1.7. slavi 30 godina od osnivanja. 
Prijedlog je da mi kao Savez napravimo jednu svečanu sjednicu/druženje, da se pozovu osnivači, 
predsjednici i tajnici i da svi skupa obilježimo taj veliki jubilej, te da se osnivačima uruče zahvalnice 
i priznanja. Za to bi trebali osnovati radno tijelo, pa ako ovo prihvatimo, dogovorili bi se kasnije 
tko bi bio zadužen i za što. 
Odluka je jednoglasno usvojena. 
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Ad 7. 
Pod ovom točkom Predsjednik dodaje da nam je dugogodišnji knjigovodstveni servis poslao novu 
ponudu koju moramo ili ne moramo prihvatiti. Do sada smo plaćali 265,45 eura, a nova ponuda 
je 362,50 eura.  
Odluka je jednoglasno usvojena. 
 

    
Pod ovom točkom nije bilo rasprave osim informacije da će sjednica Skupštine biti 3.4.2024. od 
18,30 sati. Predsjednik obavještava sve nazočne o sastanku kod gradonačelnice prije tjedan dana. 
Raspravljalo se o izradi strategije razvoja sporta u gradu, liječničkim pregledima sportaša i 
problematici mjesta održavanja, povećanju sredstva investicijskih održavanja, te potrebe klubova 
za prostorijama i općenitog povećanja sredstva za sport. 
Gradonačelnica je strategiju o razvoju sporta objeručke prihvatila kao ideju, te obećala da će grad 
to sufinancirati. 
Liječnički pregledi – isto tako će se angažirati da se tu povećaju sredstva jer je zdravlje prije svega, 
te da se isti održavaju u domu zdravlja Samoboru. 
Rebalans- tražili smo povećanje od 14%, rekla je da bi rebalans mogao biti u ljeto, na pola godine, 
no da prije toga mi napravimo analizu rezultata i koji su sportovi napravili, te da to dođe sa strane 
Saveza kao sugestija. 
Prostori – tu je Gradonačelnici sve objašnjeno kako stvari stoje, te je rekla da će problematiku 
pomno sagledati i da će dati sve od sebe da se to omogući onima kojima je potrebno. 
Pitali smo smijemo li te informacije podijeliti sa skupštinarima, na što se ona složila i rekla da bez 
problema. 

Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog sportskog saveza. 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                                     Predsjednik SSS-a: 
  
Ksenija Slonje                                                                                                                     Darijo Gaća 


